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KARMICKÁ ASTROLOGIE 
 

Čemu říkáme "karma" ? 

Pokud předpokládáme, že karma existuje, musíme vycházet z toho, že existuje 

jakási energie, které se říká duše a její reinkarnace. Tedy opětovné převtělování 

této duše (naší základní energie) do nových těl. 

Takto pojaté vidění světa vychází z různých východních náboženství, 

buddhismu, hinduismu ale i z dávných dob amerických indiánů, keltů, druidů ale 

i z židovské kabaly. Křesťanská církev toto učení odmítá. Ale údajně, 

v pradávných záznamech bible, o inkarnacích zmínka byla. Církivi se však tato 

filosofie zdála nepohodlná. Ztratili by tak moc nad veřejností.    

Ale i z lidových pořekadel můžeme vycítit, že někde v nás je hluboce zakořeněn 

princip potřeby vyrovnání. Hluboký kontrolor našeho nitra, kterému říkáme 

svědomí, nám nedovolí překročit hranice, které nastavuje "pán karmy".   

Karmický zákon je přímý vztah mezi příčinami a následky činů, pocitů, 

myšlenek a duševních stavů. 

Podobá se zákonu o zachování energie. 

Neexistuje nic, co by nebylo zaznamenáno v našem energetickém poli. Karma, 

stejně jako energie, se nemůže nikdy ztratit, může se pouze přeměnit 

na jinou energii. Ve své podstatě to znamená že každý skutek, každý pocit 

i každá myšlenka, jako mentální energie, se nemůže nikam ztratit a bude hledat 

místo a čas ke svému vybití.  

Musíme tedy pochopit, že nejen každý náš čin, ale i myšlenky jsou velmi 

důležité. Vyvolávají totiž akci, rozvíří energii, která je důležitá pro děj 

budoucí.  Nemusí se však vše projevit hned. Často si duše rozloží vyrovnání 

na delší čas, do dalších životů. Vše je podle úrovně duše, která se inkarnuje.  

V dnešní zrychlené době se také často stává, že poznáme, kdy nastal zrod 

současného děje. Prostě si vzpomeneme na událost, kdy jsme my sami zadali 

důvod k tomu, že právě teď trpíme.  

I když se nám to zrovna líbit nemusí, je to velký dar, ke kterému bychom  měli 

přistupovat zodpovědně.  

Čím více se snažíme žít vědomě, tím snáze se nám karma vyrovnává.  

Jsme tedy plně odpovědni za své činy. A pokud si uvědomíme zodpovědnost 

za svoje jednání, můžeme tedy sami proměňovat naši karmu v dharmu. Tedy 
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vybití karmy a nastolení naší správné cesty podle vesmírných a duchovních 

zákonů. 

 

Proč je tady karma?   

Ve své nejniternější podstatě jsme všichni součástí jednoho celku. Jsme 

neoddělitelnou součástí Boha, Absolutna, Vesmírné moudrosti, Stvořitele, 

Všehomíru nebo jinak pojmenované této jakési těžko uchopitelné energie. Tady 

vše vzniká a také končí.  

Síla této podstaty prostupuje vše hmotné i nehmotné. Velké i to nejmenší. Nic 

nežádá, je všeobjímající, jemná, trpělivá. Aby se tedy vše dalo do pohybu, musel 

být vytvořen protipól k této energii. Energie se dává do pohybu a rozděluje se 

na dva proudy opačných polarit.  

Na jing a jang.  

Tak vzniká dualita. 

Dále vznikají 4 živly (vzduch, oheň, voda, země), a díky zpomalováním jejich 

vibrací a zahušťováním, vzniká hmota a konkrétním formy projevu Boha, včetně 

člověka.  

Energie postupně začíná zakoušet své projevy v hmotném těle člověka. V každé 

lidské bytosti jsou tyto energie obsaženy, a objevuje se v něm světlo i tma. 

Dobro i zlo. Postupně se člověk odděluje a zapomíná na spojení s jednotou. 

Zapomíná tak na svou základní esenci života. Propadá se plně do hmoty, Ego, 

tedy vlastní vůle nabírá převahu a vítězí nad srdcem, tedy základní esencí života. 

Je to proces dlouhodobý, po tisíce let zažívaný samotným vědomím. Když se ale 

zapomnění dostane do hraničního bodu, kdy by se již mohlo ztratit spojení (řekli 

jsme si v úvodu, že se energie nemůže ztratit, jen proměnit), začíná se 

automaticky přesouvat k druhému svému protipólu. Opět k vědomí světla, Boha, 

Lásky. 

Tedy ze tmy, ke světlu.   

………………………. 

Stvoření světa podle egypťanů 

Minulé civilizace, pro snazší pochopení duchovních principů, vykládaly příběhy 

a zasazovaly do nich postavy Bohů s lidskými vlastnostmi. Uvádím vám zde 

velmi zkrácený přehled o vzniku světa ze starého Egypta. Pokud by vás to 
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zaujalo a pomohlo ve studiu, doporučuji vám tuto filosofii, i jiné o vzniku světa, 

prostudovat si více (není to součástí tohoto kurzu)  

Héliopolská kosmogonie je zřejmě nejznámější a v samotném Egyptě asi 

nejrozšířenější. 

Vypráví o době, kdy na zemi byla pouze tma a nekonečný oceán, tzv. Nunovy 

pra vody. 

Tehdy se sluneční bůh Atum vynořil z tohoto pra vodstva jako původní pra 

pahorek a pomocí své ruky (která měla připomínat ženský prvek), stvořil 

masturbací boha vzduchu Šova a bohyni vlhkosti Tefnut, kteří pak sami, ač 

pokrevní sourozenci, dali život bohu země Gebovi a bohyni nebe Nut. 

Potomky Geba a Nut se stali čtyři známí bohové, Osiris (Usir), bůh 

mrtvých, Eset (Ísis), bohyně rodiny, kouzel a ochránkyně králů, Seth (Sutech), 

bůh zla, a bohyně Nebthet (Nefthys), ochránkyně domů a stavení. 

Tito bohové vytvořili nakonec dva manželské páry, Osiris a Ísis první a Seth 

a Nebthet pár druhý. Jsou to pra matky a pra otcové lidského společenství 

……………………. 

Lidstvo prochází vývojem. Po mnoho inkarnací, každá duše, jako součást celku, 

zakouší zkušenosti. Jak dobré, tak zlé. Má svobodnou vůli, což jeden ze 

zákonů vesmíru, který zůstává duši i při zrození na planetu Zemi. K tomuto 

zákonu se váže zároveň plná zodpovědnost za každé, byť i sebemenší 

rozhodnutí a nutnost najít harmonii, vyrovnání.  

Tento zákon nelze nijak obejít.   

Právě svobodná vůle nás oddělila od zdroje síly a lásky i od sebe. Stále více 

jsme se zaplétali do hmoty, do negací které vytvářejí protipól lásky. Ale zdroj 

světla je jak magnet. Táhne nás zpět a tlačí na nás, abychom se postupně 

zbavovali nánosů těžkých energií. A tak duše, obohacena o mnoho zkušeností 

a očištěna díky karmickému procesu, se vrací zpět do jednoty. Domů.  

Jiskra této energie je uložena v každém člověku. Někdo ji cítí víc, někdo je 

na začátku inkarnačního procesu. Jsme tu opravdový mix, díky němuž lidstvo 

jako celek někam směřuje. Každý jedinec je důležitý. Je tedy nutné, aby velká 

část lidí, kteří jsou teď inkarnovaní, pracovala na očišťování karmických zátěží, 

tedy negativních informací v našem energetickém poli a prosvětlovala 

kolektivní vědomí.  
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To, co člověk v minulosti nenapravil, neuvedl do souladu, má za úkol vyrovnat 

v tomto životě. Musíme být stále pozorní. Karmu a její zákony bychom měli 

brát jako příležitost, která nám i celému lidstvu dává možnost se vyvinout 

v lepší a vyspělejší bytosti. Můžeme ji nazvat cestou od sebe k sobě. 

Pochopení reinkarnace a karmy je důležité. Ne Bůh, ale člověk  sám si určuje 

svůj osud. Bůh netrestá, neurčuje. To naše svobodná vůle a my sami sebe 

odsuzujeme k utrpení. Odplata nemilosrdného, ale nejspravedlivějšího zákona 

karmy je nutná k evoluci lidstva. 

Jednou přichází s akcemi od jiných bytostí, podruhé prostřednictvím napětí 

a pocitů nebo zrozením se do odpovídajícího prostředí. Setkáváme se z důvodu 

nevyřešených záležitosti z minulých životů ale i ze současného života. Jsme 

přitahováni, abychom si navzájem vyrovnali své energetické dluhy. 

Cesta k rychlejšímu odčinění karmy  

a jak napravit své špatné činy 

Žijeme v době, kdy máme mnohem větší příležitost rychleji odžít a očistit 

karmu. Vyčistit negativní informace z našeho energetického pole. 

Vytváření našeho života je nepřetržitý proces každé prožité vteřiny.  

Každý konflikt, každé porušení vesmírného zákonu zvětšuje množství zátěžové 

karmy. Pokud je navíc provázený emocí, je ještě umocněn. Nemůže se nikam 

ztratit. To co je vysláno se k nám vrátí zpět se stejnou  intenzitou. Možná v jiné 

situaci, s jinými lidmi, ale vždy se budeme cítit stejně, mizerně, jako se cítili 

druzí, díky našemu zlu. 

Když pochopíme oč tu běží, přijmeme tuto energii zpět a pročistíme ji srdcem, 

posílí nás v našem energetickém poli. Ta samá energie se promění v duchovní 

sílu a bude nám naopak nápomocná. Staneme se celistvějšími a moudřejšími. 

Vždyť je to naše síla, kterou jsme vyslali pryč díky nekontrolovatelným 

emocím. Vrací se tedy k nám zpět kus naše ho vlastního já.   

Jenže je v tom háček. To co nám není moc příjemné odmítáme. Pinkneme tuto 

sílu rychle zpět, protože si nechceme připustit ve své pýše, že bychom mohli 

toto být my sami. Hledáme viníky, bojujeme, utíkáme.  

Osvobození je ve vděčnosti, že jsme dostali možnost odžít si karmu, 

pochopit proč se nám situace dějí, odpustit všem zúčastněným, tedy plně 

propustit vazby na druhé, a najít nové, lepší řešení.  
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KONKRÉTNÍ KROKY PRO ROZVÁZÁNÍ KARMICKÝCH ZÁTĚŽÍ 

 život v absolutní přítomnosti 

Přítomnost nás osvobozuje od minulosti i budoucnosti. V určité úrovni 

vědomí duše  dochází k tzv. probuzení, tedy odpojení se od tlachající 

mysli. Nastává život v blaženosti a trvalé přítomnosti. Nedá se to však 

vydobýt úsilím. Tento stav přichází jako milost shora. Často jako odměna 

za duchovní práci na sobě, nebo po dlouhodobé zátěži.  

 odpuštění 

Největším lékem pro rozvázání karmických zápletek je odpuštění. 

Odpuštění ale musí vycházet ze srdce, z naší hloubky. Nemůžeme 

odpustit jen hlavou. Není to mnohdy jednoduché najít ve svém srdci 

dostatek lásky, abychom mohli odpustit našemu nepříteli nebo tomu, kdo 

nám bolestivě ublížil.  

Tím, že odpustíme se značně uleví především nám samým. Pocítíme, jak 

padají pouta, jimiž jsme byli s dotyčnými svázáni. Když odpustíme my, 

můžeme prosit, aby bylo odpuštěno nám. A ve finále si musíme odpustit 

sami sobě, že jsme si tak dlouho ubližovali zadržováním těchto negací 

v sobě.  

Mnohá, velmi těžká ublížení, které jsme během života obdrželi se 

uvolňují až po mnohonásobných pokusech o odpuštění. 

Jako příležitost k nápravě karmy je prožití podobné situace, kterou jsme 

odsoudili jako špatnou u druhých. Tak dostáváme šanci k nápravě. Pokud 

ani to není pro nás dostatečný důvod k nápravě a očištění karmické 

zátěže, pak energie, kterou v sobě zadržujeme, způsobují nemoc. A někdy 

i velmi vážnou. Díky ní pak dostáváme poslední šanci k vyrovnání 

v současném životě.  

 život podle kosmických zákonů a dodržovat je vždy a za všech 

okolností:  

PRAVDA - žít v pravdě, především k sobě 

LÁSKA - milovat sebe, vše živé i druhé bez výhrad 

MÍR - zdržet se násilností, hledat harmonii, zpracovat pudy a nízké emoce 

SVOBODA - nemanipulovat, dát prostor životu, pracovat na svém 

vnitřním osvobození 

SPRÁVNÉ JEDNÁNÍ - konat dobro a dodržovat morálku a zákony 

 neodsuzovat druhé lidi s velkým zatížením (říkáme jim „zlí nebo špatní 

lidé“). Pokud je to v našich silách, snažit se jim napomáhat k jejich 

přeorientaci na správnou cestu. Pokud odsuzujeme druhé, odsuzujeme 

zároveň sami sebe k tomu, že se částečně s nimi propojíme a zakoušíme 
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jejich problém. na vlastní kůži. Zvlášť Pokud odsuzujeme s velkou emocí 

zloby, kterou vůči nim vysíláme.   

 napomáhat rozvoji společnosti, duchovnímu vývoji civilizace 

 milovat bez výhrad sebe i ostatní a vše živé 

Zdá se, že vykoupení z karmického kola není až tak lehká záležitost. Právě 

v tom se pozná velikost člověka a to, jak vážně to myslí se svou proměnou. 

Jdeme zpět ke světlu a očista je nutná.  

V současné době existuje mnoho metod, které pomáhají lidstvu napravovat 

zátěže. Jistě to není náhodou, že se tyto techniky dostávají tak rychle mezi lidi. 

Přinášejí tedy velkou úlevu. Tak proč tedy pořád dokola opakovat stejné chyby.  

Techniky, které umožňují vystoupit z kola karmy: 

Hlubinná neboli karmická Astrologie, numerologie, regresní terapie, rodinné 

konstelace, meditace, kineziologie, víra v Boha v jakémkoliv směru ale musí 

podporovat svobodu a lásku, a mnoho dalších novodobých technik na odbloky. 

Hlavní je však neustálá bdělost, vědomý život.  

Karma v horoskopu 

 

Když se podíváme do horoskopu, můžeme říci, že v podstatě celý horoskop je 

zobrazením naší karmy. Přicházíme z minulosti, vstupujeme do současnosti 

a tvoříme budoucnost. 

V horoskopu Jsou však některé informace na které je potřeba se podívat, které 

jsou zvlášť významné pro sledování karmy, jež by se měla proměňovat. 

Astrolog by se měl snažit přinést klientovi rozuzlení jeho bolestí a nasměrovat 

ho na správnou cestu. Předpokladem je, že astrolog sám bude na sobě pracovat 

a čistit svoji vlastní karmu, tedy žít život dle vesmírných zákonů. Tedy jít 

druhým vlastním příkladem. 

V této lekci se na ně podíváme jen letmo. Jednotlivé ukazatele karmy si budem 

probírat v dalších lekcích.  
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Ukazatelé karmy a minulých zkušeností v horoskopu: 

Černá luna – místo kudy vyvěrá karma, projevení ega v jeho nejhorší formě, 

touha se prosadit i proti vesmíru, vytváří dramata a bolest od které se těžko 

odpoutáváme. Nutné řešit plně s uvědoměním, protože toto místo nás magicky 

přitahuje 

Měsíční uzly – vzestupný, sestupný – jakýsi úkol v životě. Ukazuje, co vše jsme 

se již naučili a zvládli a kam máme směřovat. Důležité je poznat význam uzlů 

pro plnění životního úkolu. Pokud plán neplníme, duše to ví a vytváří situace 

k roztáčení kola karmy, nemusí být vždy příjemné. Každopádně nás vždy 

popostčí.  

Retrográdní planety – vracení se k minulosti, brzdí vývoj. Vracejí nás, dokud 

se nezaměříme na pochopení hlubší podstaty planety. 

Uzavřená znamení – karmický dluh. Nezpracovaná nebo nepoznaná energie 

konkrétních uzavřených znamení. Je nutné si znamení uvědomit. Ale jejich 

energie je špatně uchopitelná.  

Pluto – možnost velkého přerodu velmi často v bolesti. Rodové zátěže (často 

jsme je do rodu přinesli právě my sami). Tam, kde se nachází v horoskopu, nese 

s sebou bolestné události, jakoby osudové, které nás nutí k transformaci. 

Nesmíme se vracet do stejných situací, vždy vyjít očištěni na novu cestu.  

8. dům – karmický dům. Dědictví. V energiích, genech i fyzické. Nutná očista. 

Znamení a planety objevujeme po krizích a bolestech. Nesmíme zahořknout, 

musíme se naučit je používat v nejlepších jejich energiích. 

12. dům -  dům karmický, tajemný, záhadný. Planety jsou v něm jakoby skryté, 

necítíme je vědomě (tajní nepřátelé). Záhady, působení skrytých energií. 

Propojení se s astrálem. Nutnost si uchovat zdravý rozum a stát pevně nohama 

na zemi. Umění správně rozlišovat. Víra v něco co nás přesahuje a o co se 

můžeme opřít. Jinak hrozí psychické problémy. 

Kvadratury mezi planetami – boj ega, které vytváří karmické prohřešky. 

Znovu dostáváme příležitost propojit energie planet a znamení lépe, bez boje.  

Opozice mezi planetami - možnosti vyrovnání, jak ve vztazích, tak harmonicky 

spojit oba protipóly. 

Saturn – prvky které nás omezují ale ukazatel toho, co musím z minulého 

života řešit zodpovědně. Osvobodit se od zastaralých a blokujících energií 
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Neptun – lži a mámení nebo spojení s vesmírnou láskou? Pochopení řádu lásky 

a náprava negativních energií láskou. 

Semikvadratura - situace se znovu opakují jako v minulých životech. Spouštějí 

v člověku obranné mechanismy a následné reakce - útěk, boj nebo ustrnutí. Učit 

se řešit situace v klidu a ne pod tlakem nezvladatelných okolnosti 

Seskvikvadratura - fobie, které se vynořují spolu s nezvladatelnými emocemi 

a opakují se. Traumata z minulých žvotů prosakují i do tohoto života. K řešení 

zde nepomůže jen uvědomění, je potřeba jít do hloubky.   

Novilové aspekty – přijetí obtížné situace a znovuzrození 

Septilové aspekty – osudové, duchovní aspekty, přesvědčují nás o nehmotném 

životě. Přijmout tuto skutečnost. Naučit se chápat symboliku.  

Kvinkunx – možnost nápravy, vyrovnání rodičovské karmy 

 


